



Protokoll styrelsemöte S03 2017-02-07

Närvaro:	Axel Isberg	Ordförande
	Rasha El-Manzalawy	Vice Ordförande
	Paula Roth	Sekreterare
	Lasse Heeman	Källarmästare
	Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
	Ludvig Åkesson	Programmästare
	Martin Bergman	Cafémästare
	Elin Hanstorp	Överphös
	Axel Wihlborg	Skattmästare
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor
	Oskar Ström	Sexmästare <i>närvarande fr.o.m. paragraf 10</i>
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Caroline Svensson	Kårkontakt TLTH
	Daniel Åhlin	
	Johannes Törnblom	
	Fred Nordell	
	Anna Qvil	
	Carl Nilsson Nyman	
	Oscar Rydh	
	Mikael Jarfors	
	Oskar Friberg	

§1	OFMÖ	Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:04.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Styrelsen beslöt att adjungera Daniel Åhlin, Johannes Törnblom, Fred Nordell, Anna Qvil, Carl Nilsson Nyman, Oskar Rydh, Mikael Jarfors och Oskar Friberg.
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes.
§5	Föregående	Inget tidigare mötesprotokoll har inkommit.
§6	mötesprotokoll Information från Kåren	Desirée och Caroline informerade om att det nu går att söka saker, så om en är sugen på att söka någon post är nu ett bra tillfälle att göra detta. Snart beslutas det om Karnevalen. Den 19 februari är det kårens styrelseutbildning.
§7	Information PLCD	Inget möte har hållits sen senaste styrelsemötet.
§8	Information från kollegi	Flera kollegier har haft möte men inget specifikt lyfts under styrelsemötet.
§9	Teknikfokus	Rasmus är väldigt sjuk, så under de kommande veckorna så behöver han extrahjälp. Detta åligger styrelsen, speciellt tills han



har tillfrisknat. Det tas upp att även Rasmus kommit tillbaka behövs hjälp då studierna tar stryk av att vara borta, därför bör styrelsen fortsätta avlasta till den mån det är möjligt. Mötet anser att vi borde hitta en ersättare.

§10 CNN

Carl (CNN), representant i husstyrelsen, berättar att husstyrelsen presiderar över huset och dess låssystem. Huset har ett avtal som säger att en inte får festa i huset överhuvudtaget. En överenskommelse finns som innebär att de ser mellan fingrarna så länge festandet sköts korrekt. Då festande inträffar behöver det göras en avvikelseanmälan till Cedervall. Det är tradition med förtroende mellan huset och studenter och det vore synd att frångå denna tradition.

§11 Sjön Sjön-skor

Elin upplyser om att vi under nollningen behöver skor till Sjönsjön. Staben vill ställa en back i eller vid idét för att samla in skor och undrar vart en kan ställa backen samt förvara den. Elin berättar att staben kommer sköta insamlingen, och lovar att rensa den så det inte börjar lukta i idét. Mötet kommer fram till att skorna inte behöver vara särskilt hela då de går att silvertejpa samt att andra sektioner kan behöva låna skor. Det finns en fördel i att ha många skor. För att staben ska kunna sköta insamlingen behöver de mer access, Lasse ska ordna detta. Mötet är positivt till insamling av skor.

§12 Kostnad för access

Elin har reflekterat över att 300 kronor är rätt så mycket pengar att ligga ute med, speciellt för att få access, något en funktionär behöver. Det känns fel att behöva betala för access. Samt att det är problematiskt att många som kanske inte borde ha access till ställen har det. Det kanske vore bättre att ge accesser per halvår och göra access sökbar liknande hur det är på kåren. Det är ett bra system tycker många men det lyfts att detta skulle orsaka källarmästaren väldigt mycket jobb, kåren har en heltidare som sköter detta. Att access inte försvinner när folk inte längre är funktionärer är fel av källarmästaren.

Det lyfts att det är problematiskt att driva in pengar i efterhand då en måste ta det till polis, vilket gör deposition till ett bra sätt att se till att skadegörelse, i alla fall delvis, betalas av den som orsakat den. Det upplyses om att access anses som förverkad om den missköts.

Lasse upplyser om att pengarna är en deposition och att de går att hämta ut igen när en inte längre vill ha access. Det är dock inte många som gör detta, ansvaret för att hämta ut pengarna ligger på varje enskild individ. Då det inte går att scripta så att alla som förlorat access får en mejl-påminnelse om depositionen föreslås det att vi gör som E:arna. De har en SQL-databas som ger rättigheter baserat på funktionärspost.



Om det inte varit ett problem med att funktionärer misskött sig tidigare, kanske vi inte behöver ha kvar deposition alls. Alla i styrelsen ska fundera över detta tills nästa möte.

§13 Funktionärsjakt

Just nu saknar sektionen vissa funktionärsposter, vi behöver jaga funktionärer för att fylla dessa. Vi behöver hitta en bra lösning på detta. Wihlborg undrar om vi kan skapa en lista över vilka poster som är vakanta och vilka av dessa som är kritiska att fylla. Friberg föreslår att vi postar om detta på facebook.

§14 Sångböcker

Ludvig undrar om jublet har några planer på att göra en jublee-sångbok. Just nu finns det få sångböcker på lager. Jublet funderar på att göra en app utav det istället, några uttrycker besviket att det är tråkigt om alla sitter med sin mobil på sittningar. Det har varit på tal tidigare att det vore roligt om vi kunde göra som andra sektioner och uppmuntra fler att skriva i varandras sångböcker, för att detta ska fungera behövs självklart sångböcker. David upplyser om att det tidigare skrevs många sångböcker och att den nuvarande versionen är en jubleumssångbok som censurerats i två omgångar. Tidigare så blev jubleumssångboken §standard-sångbok. Elin föreslår att göra sångböckerna neutrala för att trycka klistermärken som en kan klistra på böckerna till jublet.

§15 Socialamedier

De flesta andra sektioner har riktlinjer och policys kring användningen av sociala medier. Exempelvis är kåren väldigt restriktiva med vilka utskott som får ha egna facebooksidor eller instagramkonton. Detta då de missgynnar både kåren och de som har den alternativa sidan (färre som kollar båda sidorna) samt innehållet försvinner allt eftersom sidorna blir inaktuella. I-sektionen som har strukturerat det så att de har in the moment-bilder på instagram och annat på facebooksidan. Isberg tycker att alla i styrelsen borde ha inlogg till vårt instagram.

Det lyfts att flera har skrivit och frågat i efterhand om vi kan ta bort bilder på dem ur fotoarkivet på hemsidan. Taggning av bilder diskuteras. Det lyfts att det kan vara bra att fråga i början av ett event om alla är okej med att bilderna läggs upp på ex. facebook. Oskar Ström upplyser om att det går att ställa in själv på facebook så att alla taggningar måste godkännas av en själv så det kan vara överflödigt att ha en specifik diskussion om huruvida vi ska tagga folk eller inte. Caroline upplyser om att taggning är bra marknadsföring och att det brukar räcka med att den som lägger upp bilderna är rädd om föreningens image när den laddar upp bilder. David tycker att vi ska ha i åtanke att det finns människor som lever under skyddad identitet. Det föreslås att lägga till bildpreferens på sidan likt matpreferens, med syftet att informera fotografen om att personen inte vill vara med på bild innan eventet.

Mötet beslutar att Paula ska skriva en policy för sociala medier



tills mötet om två veckor.

- §16 Nyttigt Alternativ Martin vill införa ett nyttigt alternativ till caféet och vill ha idéer på detta. En idé är att ändra nachotallriken, genom att exempelvis ha en bönröra på eller göra en vegansk variant. Ett annat är att kanske hitta ett nyttigare smörgåspålägg. Martin föreslår att caféet ska ha en provlagningsdag, där de går till Ica och handlar ingredienser och sen provlagar saker. Det föreslås att de köper nyttigare bröd, vilket är praktiskt då det går bra att frysa och därmed håller väldigt länge. Det upplyses om att caféet har en god vinstmarginal på mat och att det därmed finns goda möjligheter att hitta något nytt. Det föreslås att de ska testa att göra en vecans special för att testa olika saker, men nackdelen med detta är att det är jobbigt för café att hantera små portioner. , Storkok är en grej. Oscar undrar om det är möjligt att ha smakprover under lunchen så att folk utanför caféet kommer dit och ger input.
- §17 Volleyball Isberg undrar om det är möjligt att flytta fram turneringen en timma. Ludvig ska kolla på det, men det är redan bokat. Turneringen slutar 16 och skiphtesgasquen börjar 1800, så det kanske inte är ett så stort problem om det inte går att flytta.
- §18 Hållning av styrelserummet Styrelserummet är nu städat. Styrelsen ansvarar för att bära ut sopor, torka av ytor, damma och klaga på skit som står framme i RåsenbaD, om ni ska klaga så klaga till Isberg. Vi ska införa rullande städschema. Tänk på att lämna rummet som det var när du kom dit. Rummet är till för styrelsen och all användning av det ska vara godkänd av styrelsen.
- Mötet beslutar att Isberg ta fram en lista över städuppgifter och ett städschema samt att styrelsen ska tänka igenom vad de vill att styrelserummet ska användas till.
- §19 Ekonomisk statusr Wihlborg informerar om att vi just nu har hög likviditet. Men att under våren , rullar pengar ut och uppmanar styrelsen att inte spendera allt för mycket pengar nu i början.
- §20 Beslutsuppföljning
- **Lasses punkter**Mötet beslutar att skjuta upp punkterna i tre veckor.
 - **Rashas punkt** Mötet beslutar att bordlägga punkten tills nästa styrelsemöte.
- §21 Utskottsrapporter
- Cafémästeriet**
Varit på styrelseskiphte. Hjälpt mina arbetare i dagliga verksamheten, med både inköp (borde skaffa bankkort från sektionen så snart som möjligt för att underlätta detta) och arbete. Räknat bordkassan för första gången och lärt mig hur intäktsräkningar fungerar.
- Sexmästeriet**



Har inventerat Sexförrådet samt på börjat jobbet med att jobba fram ett lagervärde på alkoholen och serveringsutrustningen. Varit på ett mycket givande kollegieskifte. Fått alla nödvändiga administrativa uppgifter färdiga inför torsdagens pub.

Skattmästeriet

Skipthe, sjukdom osv. Har inte hänt jättemycket mer än att hantera lite papper.

Propagandamästeriet

Redigerat klart protokollet för S02, varit på informationskollegiemöte, haft möte med revisorerna och skapat en instagram. Köpt kontorsmaterial.

Programmästeriet

Bokat victoriastadion för volleybollturnering 4/3. Kommer närmaste dagarna att börja söka intresserade för tandemgeneral. Har de geekend i helgen.

Näringslivsutskottet

De sista företagen till teknikfokus har anmält sig i nuläget ser det ut som vi får 40 st utställare varav 5 är ideella. Översatt teknikfokusformulär till engelska. Näringslivsutskottet har lett en utbildning med skattmästaren.

SRD

Arrangerat studiekväll, hållit koll på kurser i ettan för både C och D.

Källarmästeriet

Källarmästeriet har inte hunnit med särskilt mycket annat än att plocka ner julpyntet. Det var styrelseskiphte i helgen, vilket var mycket mer givande än förväntat. Mycket värdefulla insikter i hur vi kan samarbeta bättre.

Vice Ordförande

Varit på möte med våra revisorer, spånar mer på hur trivselrådet ska jobba.

Ordförande

Det var styrelseskiphte i helgen. Alla utom Vice ordförande kunde närvara vilket var kul! Första OK mötet var också förra veckan. På det mötet snackade vi lite om vad vi vill åstadkomma som kollegie och vad vi vill ha mötena till. Kortkontrakt har signerats med en stor andel av de som ska ha kort också. Skiphtesgasquens datum har slutligen sats i sten! Allt rullar på! Sen förra veckan har det varit storstädning av styrelserummet och ok skiphte, så just nu flyter det på väldigt bra!

Staben

Bytt ut den andra soffan i utskott också. Beställt tröjor till staben.



Största delen av staben deltog i näringslivsutbildningen på onsdagskvällen. Haft de sista pepparintervjuerna. Satt alla peppare. Överpeppare: Jesper Graham & Berg ,Peppare: Hellman, Noline, Signe, Jonis & Gudjunsson. Hade ett kortare möte med Calle för att planera inför inspelning av filmen för o släppa vårt tema. Styrelseshäfte i helgen va kul :) Diskuterat temaslapp tillsammans med andra sektioner och verkar bli 22e April. Lördagen efter omentorna. Jag hade ett trevlig möte med Revisorerna. & nu under styrelsemötet är jag på möte med LTHs rektorer m.fl. Vi hade också möte med programledningen för o skapa en bra relation i början på veckan. — Tisdagseftermiddagen hade vi en mycket givande ledarskapsutbildning med Fhöben (dvs alla phös). Snacka också om särbehandling på nollningen och gjorde personlighetstester. Mycket givande!. Öpk-möte. Hade sykväll med överpepparna och staben och sydde på respektive bokstavskombo. Det va extremt pilligt så kul o få se hur alla (framförallt jag) blev irriterade och hur man hanterade det. Hade lunchmöte med sexet på fredagen. Diskuterade lite allmänna ideer, hur vår kommunikation ska funka osv. Öpk-helg , fredag-sön. Givande och roligt. Träffade hela peppargruppen på måndagskvällen. Känns som ett grymt gäng!

- §22 Val av funktionärer Mötet valde: **Propagandamästeriet**
Artist Sonja Kenari (*nat14sta*)
- §23 Entledigande av funktionärer Inga att entlediga.
- §24 Meddelanden Oscar informerar om att de jobbar med alumnimiddagen, Mikael sitter och förbereder banketten, Jublet har möten. Den 1:a april är alumnimiddagen, all ombes pusha detta. Imorgon (den 8:e februari) öppnar anmälan till detta. Wihlborg ska ha möte möte med juble för att informera om betalsätt.
- Oskar S. berättar att de har stabspubb på onsdag från och med 17 tills sent, detta innebär att idét är stängt för allmänheten under den tiden.
- §25 Övrigt Inget övrigt lyfts.
- §23 OFMA Ordförande Axel Isberg förklarar mötet avslutat kl 12:56.

Renskrivning	Mötessekreterare	Justeras
Paula Roth Sekreterare, tillika Propagandamästare	Paula Roth Sekreterare, tillika Propagandamästare	Axel Isberg Ordförande

